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Ünite 1: All about you

Konu A-Meetings and greetings

 İngilizce de selamlaşmak ve karşınızdaki insana nasıl oluğunu sormak;
İngilizcede selamlaşmaya dair bir çok sözcük vardır fakat biz genel kalıpları,yani sınava
yönelik olanları şimdi göreceğiz.

Hello=Merhaba
Hi=Selam

Selam verdikten sonra eğer yeni tanışıyorsak şöyle bir kalıp kullanırız;
A:Hello!I'm  David.What's your name? = Merhaba!Adım David.Sizin adınız nedir?
B:Hello!I'm  Gloria.Nice to meet you! =  Merhaba!Adım GLoria.Tanıştığımıza memnun
oldum.
A:Me too. =Bende memnun oldum.

 İngilizce sorularında genelde diyaloglar hep bu şekildedir ve senelerdir hep aynı
kalıplar kullanılır.Yanı bu kalıpları iyi ezberleyiniz.Sadece diyaloglardaki isimler
değişir.

Selam verdikten sonra  eğer konuşacağımız kişi tanıdık biri ise kullanacağımız kalıp 'How
are you?' soru kalıbıdır.Buda karşımızdaki insana 'Nasılsın veya nasılsınız?' demektir.Bu
soru eğer sınav sorusunda var ise ve bir diyalogda bundan sonraki boşluk doldurulmak
isteniyorsa cevapta 'good,fine,well,bad' gibi kelimeler aramalıyız.

A:Hello Tom!How are you?  = Merhaba Tom! Nasılsın?
B:Hello Martin!Thank you,I'm fine and you?  MErhaba Martin! Teşekür ederim,ben iyiyim ya
sen ?
A:Thanks Tom,I'm fine.  Teşekkür ederim Tom,bende iyiyim.

Selamlaşıp konuştuktan sonra vedalaşmak için ise şu kalıplar kullanılır;
Good bye!  Güle güle! See you!   Görüşürüz! See you next week/ next month...
Bye! Güle güle! See you later! Sonra görüşürüz!      Gelecek hafta/ay görüşürürz.

Konu B-Names (İsimler)
İsim sorma kalıbı, What's your name? dir.Bu sorudan sonra sorulan kişi adını söyler.
İngilizcede ismin dışında senin ilk ismin,son ismin yani soy adın gibi sorularda vardır.
Örneğin;What's your last name?(Senin son adın yani soy adın nedir?)
Veya 2 ismi olanlar için ise; What's your middle name?(Orta ismin yani ikinci adın nedir?)
İsmi Ali Fuat Kabataş olan bir insan last'lı olan soruya Kabataş,middle'lı olan soruya da Fuat
diye cevap vermelidir.

 İngilizcede kibar bir hitapta bulunmak için bazı ön isimler kullanılır bizde olduğu gibi;
Örneğin;Mrs. =Bayan   Mr. = Bay   Mr. Smith = Bay Smith   Mrs. Katherine=Bayan
Katherine gibi
Birde Miss ve Ms vardır.Bunlar ise dahada kibardır. Miss=Hanımefendi
Ms=Beyfendi

 Bu iki sözcük genel selamlaşmadır.Bunun haricinde; Good morning,gooafternoon
ve diğer günün bölümlerine göre kalıplar vardır.Bu sözcüklerde 'Günaydın,İyi
öğlenler gibi sözcüklerdir.
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Bize ismimiz sorulduğunda, I'm Onur veya My name is Onur gibi cümleler ile cevap
veririz.
Aşağıdaki örnek soruda;
A: ..................... Böyle bir soruda A kişisinin ne söylediği soruluyorsa mutlak
cevap
B:I'm Büşra. What's your name yada What's your first name'dir.Başka bir
alternatif yoktur.

İsmimizi işitme zorluğu çeken bir insan sorduğunda eğer anlamaz ise bize söyle diyebilir;
How do you spell it? Harf harf söyler misin anlamına gelmektedir.

Örnek: A:What's your name?  B: I'm Muratcan.
A:How do you spell it?  B: M-U-R-A-T-C-A-N.

Ayrıca karşımızdakine şöyle soru sorabiliriz;
 Are you Matt? Siz Matt misiniz?           Is she Jane?  O Jane mi?
 Yes,I'm.   Evet benim.                             No,she isn't.  Hayır,o değil.

Şimdi bu konudan sonra ingilizcenin asıl yapısını öğreneceğiz.İngilizcede
kullandığımız 'be' fiili yani Türkçede ki 'olmak' fiili kişi zamirlerine göre değişiklik
gösterir.Tabloda olduğu gibi;

Mesela bir isim söylerken;
I'm(am) Onur.   You're (are) Büşra.
He is Osman. (He erkekler için kullanılır.)
She is Sıla.(She bayanlar için kullanılır.)
It's (is) Karabaş.(It hayvanlar ve cansızlar)

İngilizcede bu 'be' fiili cümlenin başında kullanıldığı zaman o cümle bir soru
cümlesine dönüşmektedir.Yani;
 Are you Jane? dediğimizde sen  Jane misin? diyoruz. Be yani Am,Is,Are ile

yapılan tüm soruların cevabı Yes veya no ile başlar.
 DİKKAT:Am,is,are lı bir soruda 'or' kelimesi var ise  o sorunun cevabı yes

veya no ile kesinlikle başlamaz!

KONU C-Personal Information

Bu konuda ise karşımıza çıkan kalıp 'What's soru kalıbıdır yani 'What is.........?'
kalıbı.Bunun anlamı '.............nedir?' Örneklerle açıklarsak;

-What is your name? İlk öğrendiğimiz sorumuz.

-What's your phone number?   It's  548 854540000.
(Telefon numaran nedir?)

-What's your  teacher's name?
-It's Murat. / His name is Murat.

İngilizcede sayılar: 0 zero  1 one  2 two  3 three   4 four  5 five 1'den 10'a kadar olan
sayılar

6 six    7 seven  8 eight  9 nine  10 ten bunlardır.

Kişi Zamirleri Be(olmak) fiili
I am
You,We,They are
He,She,It is

! Eğer soruda bize ait herhangi bir tekil
şey soruluyorsa cevap her zaman 'It's
yada It is' ile başlar.
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KONU D- Are you here for the concert?
Bu konuda ise önemli olan iki soru kalıbı vardır;
1. Are you here for .... ?  Bu kalıpta karşımızdaki insana şu iş için mi buradasın deriz.
Örnek:Are you here for a job? (Bir iş için mi buradasınız?)  Yes,I'm.
2.How about you?    Bu kalıpta ise yukarıdaki soruya bir cevap verdikten sonra karşımızdaki
insana siz ne için buradasınız anlamında bu kalıbı kullanırız.
Örnek:  A: Are you here for the concert?  B: Yes,I'm.How about you?   A:Yes,me too.

(Konser için mı buradasın)              (Evet,ya sen,sende mi?)         (Evet,ben de.)

Bu Özetin tamamını,Çıkmış Sorularını,Deneme Sorularını adresinize
gönderiyoruz!...

Tıklayınız
https://www.kolaysinavlar.com/ingilizce-1-ing101u?search=ing101u
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